
  

 

Dagsorden til Skolebestyrelsesmøde  
Den 10. oktober 2024 fra kl. 17.30–20.00 

Susåskolen afd. Holsted 

Tilstede:  

Fravær: Maria S. Mads 

Gæst: Stine Kongsgaard (administrativ leder) 
 
Punkter: (I) = Information, (B) = Behandling, (D) = Drøftelse 

182 - 17.30-17.35 
Dagsorden  
 

•  

183 - 17.35-17.55 
Nyt fra formand, ledelsen, 
bestyrelsesmedlemmer, 
medarbejder- og 
elevrepræsentanter,  
(I) 
 

• Mads Høj Jørgensen (tidligere suppleant) indtræder i bestyrelsen 
i stedet for Rikke Milan.   

• Den 24. oktober afholdes dialogmøde mellem alle 
bestyrelsesformandskaber og BUU. Det forventes at 
hovedtemaet bliver ”overgange fra dagtilbud og skole”. CDS har 
designet en dialogproces mellem politikerne og bestyrelserne, 
der skal give input til de fremtidige arbejdsgrundlag og ramme for 
overgangen i Næstved 

184 – 17.55-18.30 

Budget opfølgning og budget 
2025 i Næstved 
(I) 
 

• Stine Kongsgaard deltager i punktet og giver en status på 
budget 24 for Susåskolen. Orientering om investeringsliste.  

• Nyt omkring det kommunale budget 2025 præsenteres   
 

185 – 18.30-18.45 

Indeklima 
(D/B) 
 

• Hvad er nyt siden henvendelsen i foråret til det politiske niveau 
og Ejendomscenteret. Bestyrelsen drøfter videre behandling af 

problematikken omkring indeklima.   
• Vedhæftet er det tidligere svar fra Ejendomscenteret maj 2024. 
 

 

 Pause 

186 – 18.50-19.15 
Præsentation af nuværende 
tanker for specialundervisning i 
Næstved, samt 
segregeringsgraden i 
kommunen  
(I/D) 
 

• Præsentation af de nuværende tanker om 
specialundervisningsområdet, økonomi, visiteringer, 
handleplaner og det fremadrettet arbejdet i almen del.   
 
 

 

187 – 19.15 -19.25 
Etablering af Center for 
Dagtilbud, Skole og 
Forebyggelse og justeret 
organisering af Center for Børn 
og Unge (B) 

• Har bestyrelsen kommentarer til materialet der er udsendt 
omkring ”Etablering af Center for Dagtilbud, Skole og 
Forebyggelse og justeret organisering af Center for Børn og 
Unge”? 

• Materialet er udsendt separat på mail den 1/10.    



  

 

188 – 19.25 -19.45 
Kommunikation 
(D) 
 

• Forældrekommunikation og brug af AULA –forslag til nyt 
kommunikationsaftale. Udkast præsenteres 

• Efter bestyrelsens drøftelse skal temaet drøftes i V-MED. Inden 
endelig beslutning.   
  

189 – 19.45 -19.50 
Evt.  
 

• Emner til årsberetningen (½ års klummen) fra dagens møde? 

• Topmøde på børne og unge området i Næstved kommune 
afholdes den 13. maj 2025 – invitation og program kommer 
senere 

• … 

200 – 19.50 - 20.00 
Godkendelse af referat 
(B) 
 

 
 

Punkter til kommende møder  • Status på klassedannelser i børnehaveklassen efter udskudt 
klassedannelse (Susanne) 

• Opsamling på forældremøderne 
• Nedsættelse af UV-tid i spc. kl. - § 16b og almen-de §16d – 

holdt om mod tilpasninger i kvalitetsprogrammet for skoleskolen 
med ny vejledende timefordeling.   

• Transport fra Glumsø til Herlufmagle om eftermiddagen – lang 
transporttid 

• Der udsendes 2 beretninger om året og den ene gør det ud for 

årsberetningen. Den første beretning sendes ud midt november 
og den anden start juni. Hvad der skal med i årsberetningen? 

• … 

 

 
 


